
Protokoll til årsmøle 2c21 for Roaldsida Veilag
Orga nisasjonsnum me r: 996926451
Møtet er blitt gjennomført heldigitaltfra2. mai kl. O9:OO til10. mai kl, O9:OO.

Antall deltagere: 72.

Følgende saker ble behandlet på årsmøtet:

1. Godkjenning av innkalling

På grunn av koronareglene velger vi digitalt årsmøte også i år.l2O2O var vi 48 deltakere

av 127 medlemmer, nesten dobling fra 2019 med 26 av 12O medlemmer. Møtet blir

liggende åpent for avstemming i 8 ager og åpner for avstemming 1.mai 2O2O

Styrets innstilling
I nkallingen godkjennes

Vedtak

lnnkallingen godkjennes

Antall stemmer for: 68

Antall stemmer mot:1

Antall blanke stemmer: 2

Flertallskrav: Normalt (5O%)

2. Styrets beretning
Styrets sammensetning:

Styrets leder: Bjørn Skaar

Styremedlem Hjellhaugmarka: Claus Callsen,Vara Stein lnge Rem

Styremedlem Øvre Roalden: Odd Christian Øverland, Vara Frode Skålvik/Tore

Nordstrand

Styremedlem Orrehaugen: Nils Einar Ringstad,Vara Stein Eldar Langlo

Styremedlem Roalden Øst: Geir Egil Haug, Vara Eivind Syversen

Etter årsmøtet 2O2O er styret det samme, med unntak av nytt varamedlem for Øvre
Roalden: Tore N orstrand.

Vi har hatt ett fysisk møte og 2 telefon/video

Vi har lagt bak oss et krevende år med svært vanskelige vær og føreforhold. Det har vært
vanskelig for Claus OscarTeigen å holde spesielt Økslevegen i god stand. Brøyting og
strøing ved snøkave og nullføre holder ikke lenge. Derfor opplevde vi dessverre endel
hendelser der mange biler og passasjerer var involvert, heldigvis uten personskader.

Men vi minner alle om å \øre forsiktig og etter forholdene. det vil også være en del

fotgjengere på veiene på tur mellom hytter eller skiløyper.



Også sommerværet kom med endel kraftige regnbyger, heldigvis uten de store

vannskadene.

Vi har i perioden involvert oss i endring av adkomst for hytteområdene Ringstadsætra 1

og 2. Dette er 2 hyttefelt som i2011fikk regulert inn vei over Ringstadsætra og som i2016
startet en endringssak for å få adkomst via Økslevegen, før bommen. Vår oppfatning
var og er at Økslevegen på grunn av allerede innregulerte hyttefelt (Andersgrenda

og Ottogrenda) og ny plan for deler av Hjellhaugmarka har nådd en øvre grense for
trafikkmengde.l hovedsak på grunn av stigningen på 14-16%. Det erogså krevende med

brøyting/strøing. Vi tror også at Stranda kommune vil ha utfordringer med å få brannbil

opp om vinteren. Vi brukte også 2SOOOkr på advokat for å skrive en klage på veilagets

vegne.

lmidlertid godkjente Statsforvalteren nå nylig at nevnte hyttefelt kan benytte
Økslevegen som adkomt.Vi registrerer også at samme aktørhar kjøpt nye tomteområder
som formodentlig vil ha samme adkomst. Så vi vil nok over noen år måtte påregne

minst en dobling i antall hytter/boenheter i forhold til i dag. Vi har heller ingen signal

om at slitasje fra denne økte trafikken vil dekkes av utbygger eller andre enn veilagets
medlemmer.

Videre har vi bidratt til at det er sprengt ut bedre grøfl på toppen av Økslevegen og

veien mot kulverten er utbedret. Kostnad her var nesten 1OO OOO kr, men her har veieier

også bidratt med 18 75O kr. Vi har også fått snuplass nederst i Hjellhaugmarka slik at

brøytetraktor og andre slipper å snu inne på tunet til en hytte. Vi fikk plutselig tilgang
på gratis masse, så vi betalte kun for topplag og arbeid. Pris her 125OO.

Som nevnt var det også i 2O2O mye som måtte gjøres etter at snøen forsvant som

grusing og salting.

Styrets innstilling
styrets beretng tas til etterretning og godkjennes

Vedtak
Styrets beretning tas til etteretning

Antall stemmer for:67
Antall stemmer mot: O

Antall blanke stemmer: 4
Flertallskrav: Normalt (5O%)

3. Arsregneskap
Vedlagt er årsregneskapet for 2O2O med noter- og revisors godkjenning

Styrets innstilling
Regneskapet viser den økonomiske aktiviteten i 2O2O.

lnngående saldo O1.O1.2O kr7O9 422,65

Utgående saldo 3112,20 kr 260 898J9



Vedtak
Årsregneskapet godkjennes

Antall stemmer for: 68

Antall stemmer mot:1

Antall blanke stemmer: 2

Flertallskrav: Normalt (5O%)

4. Asfaltering av Økslevegen samt fra hovedveien (FV6O) til Økslevegen'

Veilaget har hentet inn priserfra 2 tilbydere av asfalt. Prisene inkl mva er 1,5-1,650'mill' for

SOOOm2 ferdig asfaltert i 2 lag. Dette giren pris på 3OO-33O kr/mz.Det ertenkt asfaltert

S-1O m inn i 5 sideveier og snuplass ved bom. Vi har også fått pris for bossplassen men

det er strengt tatt ikke vårt ansvar, men Stranda Kommune/Årim. Endelig pris faktureres

medgåtte mengder.

Fra FV6O til Økslevegen blir det en deling med Ringstadsætra. (ca 3OO OOO

Kostnad pr hytte/boenhet viltotalt være 1O-12OOO kr.

Se vedlagte dokument.

Styrets innstilling
Styret legger fram saken uten å aktivt argumentere for eller mot.

lkke godkjent

Antall stemmer for: 25

Antall stemmer mot: 39
Antall blanke stemmer: 6
Flertallskrav: Normalt (5O%)

5. Finansiering av asfaltering av Økslevegen

Dersom asfaltering av Økslevegen vedtas må vi ha en plan for finansiering. Det er i

utgangspunktet 2 alternative forslag:

1: Kostnaden deles på ca 13O hytter i veilaget og betales som en engangsinnbetaling
uten låneopptak. Anslått beløp 10-12 OOOkr pr hytte/boenhet

2: Lånefinansiering av hele kostnaden og nedbetaling over 10 år. Startkostnad ca

2OOOkr/år synkende over hele perioden

Hytter/boenheter som settes opp etter asfalteringen vil faktureres for et tilsvarende
beløp.

Se dokument underAsfaltering av Økslevegen.

Styrets innstilling
Styret forholder seg til avstemmingsresultetet.

lkke godkjent



Antall stemmer for: 39

Antall stemmer for vedtak 1: 28
Antall stemmer for vedtak 2: 11

Antall stemmer mot: 24
Antall blanke stemmer: 7

Flertal lskrav: Normalt (5O%)

6. Asfaltering Hjellhaugmarka

Erling Myrvoll: Forslag om asfaltering av Hjellhaugmarka fra Økslevegen tilførste kryss

etter utforløypa ca 63Om i 3,5m bredde = 22a5m2 Pris forl lag grov asfalt er under 3OO

OOOkr ved samtidig arbeid i begge veier.

Styrets innstilling
Det ventes en ny reguleringsplan for deler av Hjellhaugmarka og vi vet ikke hva denn vil

innebære i anleggsarbeid, veiarbeid osv. Styret vil derfor anbefale at dette kommer opp

som en egen sak senere når vi vet mer om hva som skjer.

Vedtak
Asfaltering av Hjellhaugmarka gjennomføres ikke.

Antall stemmer for;42
Antall stemmer mot:17
Antall blanke stemmer:'l'l
Flertallskrav: Normalt (5O%)

7. Valgkomite
En representant for hvert av hyttefeltene velges for ett år:

Oddgeir Løken, Øvre Roalden

Geir Egil Haug, Roalden Øst

Jon Kåre Flo, Orrehaugen

Claus Callsen, Hjellhaugmarka

Vedtak
Nevnte kandidater velges som valgkomite

Antall stemmer for:64
Antall stemmer mot: O

Antall blanke stemmer: 7

Flertallskrav: Normalt (5O%)

8. Revisor

Valg av revisorer til veilagets regneskap

Randi Langlo, Jens Opshaug,



Vedtak
De foreslåtte kandidater velges

Antall stemmer for: 65
Antall stemmer mot: O

Antall blanke stemmer: 4
Flertallskrav: Normalt (5O%)

9. Valg av tillitsvalgte
Følgende ble valgt:

Styreleder: Camilla Callsen

Styremedlemmer: Dagfinn Helsem, Nils Einar Ringstad, Dag Ryste

Varamedlemmer: Pål Myklebust, Jens Opshaug, Stein lnge Rem
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